
Vraag inzake amoveren kistenfabriek 

 

Geachte college in het overzicht van vaste onderwerpen bij de laatste commissievergadering van 8 

januari jl. wordt bij “Project Kistenfabriek Maasland” aangegeven dat de huidige eigenaar aan zijn 

verplichting heeft voldaan en de grond aan de gemeente geleverd kan worden. 

Gezien de huidige situatie van de locatie zijn wij erg benieuwd naar de afspraken inzake amoveren 

van het complex. Momenteel is duidelijk zichtbaar dat (er delen van?) de fundering inclusief 

wapening aanwezig is en uitsteekt boven maaiveld. Dit lijkt ons geen goed uitgangspunt. 

Indien is afgesproken dat er geen palen getrokken worden, worden deze meestal wel een stuk onder 

maaiveld afgeknipt. 

 

Vraag: 

Welke afspraken zijn er gemaakt met de huidige eigenaar en heeft deze zich aan deze verplichtingen 

gehouden? 


